

PATENT ASSIGNMENT COVER SHEET

Electronic Version v1.1
 Stylesheet Version v1.2

EPAS ID: PAT5410907

SUBMISSION TYPE:	NEW ASSIGNMENT	
NATURE OF CONVEYANCE:	NUNC PRO TUNC ASSIGNMENT	
EFFECTIVE DATE:	03/21/2017	
CONVEYING PARTY DATA		
	Name	Execution Date
	COMMISSARIAT À L'ENERGIE ATOMIQUE ET AUX ENERGIES ALTERNATIVES	12/22/2018
RECEIVING PARTY DATA		
Name:	COMMISSARIAT À L'ENERGIE ATOMIQUE ET AUX ENERGIES ALTERNATIVES	
Street Address:	BÂTIMENT LE PONANT D	
Internal Address:	25 RUE LEBLANC	
City:	PARIS	
State/Country:	FRANCE	
Postal Code:	75015	
Name:	POLITECNICO DI TORINO	
Street Address:	CORSO DUCA DEGLI ABRUZZI, 24	
City:	TORINO	
State/Country:	ITALY	
Postal Code:	10129	
PROPERTY NUMBERS Total: 1		
Property Type	Number	
Application Number:	15927027	
CORRESPONDENCE DATA		
Fax Number:		
<i>Correspondence will be sent to the e-mail address first; if that is unsuccessful, it will be sent using a fax number, if provided; if that is unsuccessful, it will be sent via US Mail.</i>		
Phone:	312-310-1008	
Email:	docket@morenoiplaw.com	
Correspondent Name:	CHRISTOPHER P. MORENO	
Address Line 1:	1901 NORTH ROSELLE ROAD	
Address Line 2:	SUITE 800	
Address Line 4:	SCHAUMBURG, ILLINOIS 60195	
ATTORNEY DOCKET NUMBER:	CEAPP107US	
NAME OF SUBMITTER:	CHRISTOPHER P. MORENO	

SIGNATURE:	/Christopher P. Moreno/
DATE SIGNED:	03/07/2019
Total Attachments: 4 source=CEA to PDT partial assignment#page1.tif source=CEA to PDT partial assignment#page2.tif source=CEA to PDT partial assignment#page3.tif source=CEA to PDT partial assignment#page4.tif	

**CONTRAT DE CESSION PARTIELLE DE
BREVETS**

ENTRE LES SOUSSIGNES:

1) **COMMISSARIAT A L'ENERGIE
ATOMIQUE ET AUX ENERGIES
ALTERNATIVES,**

Etablissement public français de recherche à caractère scientifique, technique et industriel, immatriculé au registre du commerce et des Sociétés français sous le n° B775 685 019, dont le siège social est situé 25 rue Leblanc, Bâtiment « Le Ponant D » 75015 PARIS – France,

Représenté aux fins des présentes par Mme Isabelle TOUZE agissant en sa qualité de Chef du Service Central de la Propriété Industrielle et des Accords (« SCPIA »),

Ci-après dénommé « le Cédant »,

D'une part,

2) **POLITECNICO DI TORINO, n° C.F. 00518460019, Université publique située en Corso Duca degli Abruzzi, 24, 10129 Torino, Italie, représentée par Prof. Guido SARACCO agissant en sa qualité de « Rector pro-tempore »,**

Ci-après dénommée « Politecnico » ou « Cessionnaire »,

D'autre part,

Le Cédant et le Cessionnaire sont ci-après dénommés collectivement « les Parties »,

A ETE CONVENU CE QUI SUIIT:

Art. 1 – Le Cédant est titulaire de la demande de brevet français n° **FR 17 52325** déposée le 21 mars 2017 et intitulée « *processing circuit capable of dynamically modifying its precision* » (réf. CEA DD17324), et des demandes n° **US 15/927027** et **EP 18162962.7** déposées le 20 mars 2018 sous priorité du FR 17 52325 ci-après toutes ensembles dénommées les « Brevets ».

Art. 2 – Le Cédant cède au Cessionnaire, qui l'accepte, 25% (vingt-cinq pour cent) des droits qu'il détient sur les Brevets et le droit de priorité qui y est attaché.

**ASSIGNMENT DEED ON PART OF
PATENTS**

BETWEEN THE UNDERSIGNED:

1) **COMMISSARIAT A L'ENERGIE
ATOMIQUE ET AUX ENERGIES
ALTERNATIVES,**

a French state-owned research entity with a scientific, technical and industrial activity duly organized under the laws of France, declared at the Paris Companies Register ("Registre du Commerce et des Sociétés de Paris") under the number B 775 685 019, and having its registered office located 25 rue Leblanc, Bâtiment « Le Ponant D », 75015 PARIS – France,

Duly represented by Ms Isabelle TOUZE acting as Chief of the Central IP and Agreements Department (« *Chef du Service Central de la Propriété Industrielle et des Accords* »),

Hereinafter referred to as « Assignor »,

On the one hand,

2) **The POLITECNICO DI TORINO, C.F. 00518460019, a Public University based in Corso Duca degli Abruzzi, 24, 10129 Torino, ITALY, represented by the Rector pro-tempore, Prof. Guido SARACCO,**

Hereinafter referred to as « Politecnico » or « Assignee »,

On the other hand,

Assignor and Assignee are hereinafter altogether referred to as « Parties »,

THE FOLLOWING HAS BEEN SET FORTH AND AGREED UPON

Art. 1 - Assignor is the owner of the French patent application n° **FR 17 52325** filed on March 21st, 2017 entitled « *processing circuit capable of dynamically modifying its precision* » (ref. CEA DD17324), and of the extensions n° **US 15/927027** and **EP 18162962.7** filed on March 20th, 2018 under priority of FR 17 52325, hereinafter altogether referred to « the Patents ».

Art. 2 – Assignor assigns to Assignee, who accepts it, 25% (twenty-five percent) of the rights, titles and interest in the Patents and the priority right attached thereto.

Art. 3 – En conséquence de cette cession, les Parties sont copropriétaires des Brevets et du droit de priorité y afférents dans les proportions suivantes :

CEA : 75% (soixante-quinze pour cent)
Politecnico : 25% (vingt-cinq pour cent)

Art. 4 – Le Cessionnaire est subrogé pour un quart (25%) dans les droits du Cédant.

Art. 5- La cession est effective à compter du **21 mars 2017**.

Art. 6 – Tous les frais et honoraires liés aux Brevets depuis le 21 mars 2017 sont supportés par les Parties au pro rata de leurs quotes-parts de copropriété respectives.

En conséquence, le Cessionnaire s'engage, sur présentation de factures, à rembourser au CEA 25% (vingt-cinq pour cent) des frais et honoraires supportés intégralement par le CEA depuis le 21 mars 2017.

Art. 7 - A compter de la signature du présent contrat, les frais et honoraires liés aux Brevets seront payés par les Parties, sur présentation des factures qui leur seront adressées directement par le(s) conseil(s) en propriété industrielle en charge des Brevets.

Art. 8 – Le Cédant déclare être pleinement légitime et en droit de céder au Cessionnaire la quote-part des droits qu'il détient sur les Brevets, et n'avoir consenti aucune licence, aucun gage ou nantissement les concernant à quelques tiers que ce soit.

Le Cédant garantit au Cessionnaire qu'au jour de la signature du présent contrat, il n'existe à sa connaissance aucune action judiciaire en cours engagée par des tiers au titre des Brevets.

Cette cession est consentie sans aucune autre garantie que celle de l'existence matérielle des Brevets.

Art. 9 - Les Parties consentent expressément à ce que la présente cession soit enregistrée auprès de l'INPI aux frais du seul CEA, et auprès de l'OEB et de l'USPTO aux frais partagés des Parties à proportion de leurs quotes-parts de copropriété respectives.

Art. 3 – As a consequence, Parties are co-owners of the Patents together with the priority right attached thereto as following:

CEA : 75% (seventy-five percent)
Politecnico : 25% (twenty-five percent)

Art. 4 - Assignee enters into one quarter (25%) of rights of the Assignor.

Art. 5 – This assignment deed is effective as from **March 21st, 2017**.

Art. 6 - All costs and fees related to the Patents shall be borne by Parties according to their own share of co-ownership as defined under Art.3 above.

As a consequence, Assignee undertakes to pay to Assignor, upon receipt of relating invoices, 25% (twenty-five percent) of all costs and fees exclusively borne by the Assignor since March 21st, 2017.

Art. 7 - As from the execution of this assignment deed, costs and fees relating to the Patents shall be borne by all Parties, upon receipt of invoices directly sent to them by the patent attorney(s) in charge of the Patents.

Art. 8 – Assignor states it is grounded to assign to Assignee part of its rights upon the Patents, and having not granted any licence or pledge upon the Patents to any third party.

Assignor warrants that at the date of execution of this assignment deed, there is no pending court action filed by third parties against the Patents.

This assignment is granted with no warranty but the mere material existence of Patents.

Art. 9 – The costs of the recordal of this assignment deed before the French Patent Office ("INPI") shall be borne by the sole CEA, and before EPO and USPTO at the shared costs of Parties pursuant to their coownership shares.

Art. 10 – En cas de contradiction entre la version française et la version anglaise de ce contrat, la version française prévaudra.

Art. 10 – Should a discrepancy occur between the French and the English translations of this assignment deed, the French version text shall prevail.

*AINSI FAIT EN TROIS (3) EXEMPLAIRES ORIGINAUX
MADE IN THREE (3) ORIGINAL COPIES*

CEA

Date :

Politecnico di Torino

Date : . 22/12/2018



